RPtoGARt

“RPtoGARt.exe” is an application for Windows 95/98/NT which converts the standard export file “Wegliste.txt” from Marco Polo Großer - Reiseplaner (RP) – Deutschland & Europa – Version 2001/2002 – Release 6.3 (Service Pack 3), creating an output file in “GARtrip.txt” format to the following conventions:

· “RPtoGARt.exe” and “Wegliste.txt” must be in the same folder into which the output file will be written too.

· “RPtoGARt.exe” will request an output file name of up to eight characters, padded with zeroes if shorter or missing.

· If already existing, the output file will be recreated without further warning.

· “RPtoGARt.exe” will convert up to 1.000 data lines from “Wegliste.txt”, provided they include co-ordinates.

· The first three characters of the output file name will be supplemented by a sequence number, ranging from 000 (for the starting point) up to 999. These combinations will then be used as distinct waypoint names.

· The output file will further include location information of up to 40 characters.

· The date/time field will be zeroed and interpreted as “no time” by GARtrip.

· The waypoint value will always be “0” representing the “standard waypoint” symbol.

To overrule RP’s routing algorithm and to prevent the automatic creation of masses of unwanted waypoints, it is recommended to obtain the relevant “von”, “über” and “nach” co-ordinates by pointing and clicking directly at RP’s map. When exported in the mode “nur Stationen anzeigen”, the RP export file “Wegliste.txt” will be limited to these explicitly selected waypoints.

RPtoGARt

“RPtoGARt.exe” ist eine Anwendung für Windows 95/98/NT die die Standard Exportdatei “Wegliste.txt” von Marco Polo - Großer Reiseplaner (RP) – Deutschland & Europa – Version 2001/2002 – Release 6.3 (Service Pack 3) konvertiert und eine Ausgabedatei im “GARtrip.txt”-Format nach den folgenden Konventionen erzeugt:

· “RPtoGARt.exe” und “Wegliste.txt” müssen sich im selben Ordner befinden. In diesen wird auch die Ausgabedatei geschrieben.

· “RPtoGARt.exe” erwartet einen Ausgabedateinamen von bis zu acht Zeichen. Falls dieser kürzer ist oder fehlt, wird er mit Nullen gefüllt.

· Falls die Ausgabedatei schon existiert, wird sie ohne Warnung überschrieben.

· “RPtoGARt.exe” konvertiert bis zu 1.000 Datenzeilen der “Wegliste.txt”, falls diese Koordinaten enthalten.

· Die drei ersten Zeichen des Ausgabedateinamens werden mit einer Folgenummer von 000 (für den Startpunkt) bis zu 999 ergänzt. Diese Kombinationen werden dann als eindeutige Wegpunktnamen verwendet.

· Die Ausgabedatei enthält ausserdem Ortsbezeichnungen von bis zu 40 Zeichen.

· Das Datum-/Zeitfeld wird mit Nullen gefüllt und von GARtrip als “ohne Zeitangabe” interpretiert.

· Der Wert des Wegpunktsymbols beträgt immer “0” für einen “Standard Wegpunkt”.

Um den Routing-Algorithmus auszuschalten, und um eine Vielzahl unerwünschter, automatisch erzeugter Wegpunkte zu vermeiden, wird empfohlen die relevanten “von”, “über” und “nach” Koordinaten der RP Karte direkt durch anklicken zu entnehmen. Im Modus “nur Stationen anzeigen” wird die RP Exportdatei “Wegliste.txt” so explizit auf diese ausgewählten Wegpunkte beschränkt.

